
P R O T O K Ó Ł  Nr  XIII/2015

z  SESJI  RADY  POWIATU  SKARŻYSKIEGO

odbytej 28 września 2015 roku

Miejsce odbycia sesji -  sala konferencyjna Starostwa Powiatowego  
w Skarżysku-Kamiennej, ul. Plac Floriański 1  

Godzina rozpoczęcia obrad - 14.00

W sesji udział wzięli:

- Burmistrz Miasta i Gminy Suchedniów – Cezary Błach 

- Wójt Gminy Bliżyn – Mariusz Walachnia

- Wójt Gminy Łączna – Romuald Kowaliński

- Wójt Gminy Skarżysko Kościelne – Zdzisław Woźniak

- dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu 

- Radni Powiatu Skarżyskiego,

- Zarząd Powiatu Skarżyskiego,

- sekretarz, skarbnik powiatu, radca prawny starostwa, 

- przedstawiciele lokalnych mediów.

Lista obecności radnych biorących udział w sesji - w załączeniu.

Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  protokołowała:  Joanna  Wężyk  – 
Kierownik Biura Rady Powiatu.

STRESZCZENIE   POSIEDZENIA

Ad.pkt.1 Otwarcie Sesji.

XIII  w  kadencji,  Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  otworzyła 
Przewodnicząca Rady Powiatu – Bożena Bętkowska.   

Następnie powitała gości, Radnych Powiatu Skarżyskiego oraz wszystkich 
biorących udział w Sesji. 
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Ad.pkt.2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady  –  Bożena  Bętkowska  poinformowała 
zebranych,  iż  w dzisiejszej  sesji  uczestniczy 19 radnych co stanowi 100 % 
ogólnego składu Rady. 

Następnie  poinformowała,  iż  zgodnie  z  §  19  ust.  3  pkt.  2)  Statutu 
Powiatu  Skarżyskiego,  Sekretarzem dzisiejszych  obrad  będzie  Radny 
Grzegorz Małkus.  

Ponieważ nie zgłoszono żadnych uwag ani  wniosków  Przewodnicząca 
Rady poddała pod głosowanie porządek sesji.  

Porządek XIII sesji Rady Powiatu Skarżyskiego 

został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt.3    Przyjęcie  protokołu  z  X,  XI,  XII  sesji  Rady  Powiatu   
Skarżyskiego.

Wiceprzewodniczący Rady – Janusz Kołodziej  przedstawił  wnioski 
o przyjęcie protokołu z X, XI i XII sesji Rady Powiatu Skarżyskiego. Informując, 
że  do  protokołu  z  XI  radny  Mieczysław  Bąk  wniósł  uwagi,  które  zostały 
uwzględnione. 

Przewodnicząca  Rady poddała  pod  głosowanie  zgłoszone  wniosek  
o przyjęcie protokołu z X sesji. 

Protokół z X sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodnicząca  Rady poddała  pod  głosowanie  zgłoszone  wniosek  
o przyjęcie protokołu z XI sesji. 

Protokół z XI sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodnicząca  Rady poddała  pod  głosowanie  zgłoszone  wniosek  
o przyjęcie protokołu z XII sesji. 

Protokół z XII sesji został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt.4    Sprawozdanie  Starosty  z  działalności  Zarządu  Powiatu   
Skarżyskiego między sesjami.

Starosta  –  Jerzy  Żmijewski  -  zwrócił  uwagę,  że  sprawozdanie
z działalności zarządu obejmuje okres od czerwca do września i jest bardzo 
obszerne, a  zostało przedstawione radnym w wersji elektronicznej. W  związku 
z powyższym zapytał czy radni chcą, aby czytać ten dokument. 
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Radni uznali, że zapoznali się z tym materiałem i zwalniają Starostę z 
obowiązku czytania. 

Do przedłożonego radnym sprawozdania radni nie zgłosili żadnych pytań. 
 

/sprawozdanie w załączeniu/

Ad.pkt.5 Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny  Paweł  Wiatr  –  stwierdził,  że  powiat  jest  koordynatorem 
transportu  publicznego,  a  w  naszym  powiecie  dzieją  się  nietypowe  rzeczy, 
bowiem mieszkańcy gmin ościennych są stawiani  przed faktami,  że zostaną 
pozbawieni  komunikacji  publicznej.  W  związku  z  tym,  że  powiat  ma 
uprawnienia koordynatora, zapytał  czy wpłynęły do zarządu jakieś ustalenia, 
zapytania  czy  informacje.  W  jego  przekonaniu  zaistniała  sytuacja  jest 
kuriozalna i nie na miejscu, aby pewne procedury odbywały się w ten sposób.

Radny  Mieczysław  Bąk  – w  imieniu  mieszkańców  miejscowości 
Odrowążek  gmina  Bliżyn  zwrócił  się  z  wnioskiem  o  naprawę,  w  ramach 
gwarancji powykonawczej, chodnika wraz ze stabilizacją barierki przy posesji 
nr 30, 33, 34. Następnie poprosił o wykonanie brakujących 10 m chodnika w 
Płaczkowie.  W tej  sprawie już  dwukrotnie zabierał  głos.  Przypomniał,  że po 
jego  interpelacjach,  GDDKiA  wykonała  brakuje  15  m  chodnika  do  drogi 
krajowej, ponadto  PLK PKP Skarżysko-Kamienna ułożyła brakujące płyty na 
przejeździe  kolejowym  zapewniające  przejście  dla  pieszych,  natomiast 
przywieziona  przez  powiat  kostka  brukowa  jest  składowana  na  istniejącym 
chodniku, co zmusza pieszych do chodzenia środkiem drogi. W związku z tym 
poprosił o przyspieszenie  prac związanych z ułożeniem 10 metrów chodnika. 
Następnie  złożył  wniosek  o   umieszczenie  w  miejscowości  Mroczków droga 
powiatowa  441  T  znaku  D42  z  równoczesnym  rozważeniem  ograniczenia 
prędkości do 40 km/h w okolicy szkoły, kościoła, OSP, sklepów, na odcinku ok. 
2 km. Konieczna jest również budowa zatoki dla bus-ów przy bibliotece obok 
szkoły.  Kończąc  zwrócił  się  do  starosty  o  zapewnienie  pełnej  informacji  dla 
radnych o terminach odbioru inwestycji drogowych. Jego propozycja zmierza 
do zmiany zwyczajów panujących w poprzedniej kadencji, kiedy to na odbiory 
zadań byli zapraszani radni z ekipy sprawującej władzę. Jest przekonany, że 
starosta dokona stosownych zmian i wszyscy radni będą korzystali z równych 
praw. 

Radny Grzegorz Małkus – złożył interpelację w sprawie nieruchomości 
przekazanych powiatowi skarżyskiemu na rzecz gminy Skarżysko-Kamienna na 
cele podstawowej opieki zdrowotnej. Przypomniał, że w pierwszej kadencji w 
ramach reformy ustrojowej z ówczesnych zakałów opieki  zdrowotnej została 
wydzielona podstawowa opieka zdrowotna, która wraz z majątkiem na mocy 
przepisów została  przekazana  przez  powiaty  do  zarządzania  poszczególnym 
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gminom.  Powiat skarżyski na mocy tej regulacji w formie celowej darowizny 
przekazał gminie Skarżysko-Kamienna nieruchomości min. przy ul. 1-go maja , 
ul.  Zielnej,  ul.  Aptecznej,  ul.  legionów  i  ul.  Warszawskiej,  w  których 
funkcjonowały lub funkcjonują przychodnie miejskie. W akcie darowizny powiat 
zastrzegł cel darowizny, a mianowicie na realizację zadań podstawowej opieki 
zdrowotnej.  W  ubiegłej  kadencji  Rada  Powiatu  na  mocy  uchwały  dokonała 
zmian  w  celu  tej  darowizny  w  ten  sposób,  iż  obok  podstawowej  opieki 
zdrowotnej  wyrażono zgodę na prowadzenie działalności  w zakresie pomocy 
społecznej  oraz  w  przypadku  przychodni  przy  ul.  Legionów  na  utworzenie 
stacjonarnego hospicjum. Dodatkowo w zakresie utworzenia hospicjum, gmina 
Skarżysko-Kamienna  uzyskała  zgodę  od  powiatu  skarżyskiego  na  sprzedaż 
apteki znajdującej się w budynku przychodni przy ul. Legionów, pod warunkiem 
przekazania  wszystkich  środków  uzyskanych  ze  sprzedaży  na  stworzenie 
hospicjum.  W świetle powyższego zapytał czy odpowiednie służby starostwa 
monitorują wszystkie kwestie dotyczące tych warunkowych darowizn. Na jakim 
etapie  jest  realizacja  stacjonarnego  hospicjum  w  Skarżysku-Kamiennej  i  w 
jakiej  wysokości  gmina Skarżysko-Kamienna przekazała  środki  na realizację 
tego celu ? Przypomniał, ze z tytułu sprzedaży apteki gmina uzyska kwotę 170 
tys zł. Jakie konkretne plany gmina Skarżysko chce zrealizować w niszczejącym 
budynku  przy  ul.  Warszawskiej?  Budynek  ten  może  spełniać  wiele  funkcji 
ważnych  i  potrzebnych  dla  lokalnej  społeczności  Książęcego.  Na  jakie  cele 
zostały spożytkowane pomieszczenia po aptece w budynku przychodni przy ul. 
Aptecznej.  Kończąc zapytał  jak  został  rozwiązany problem podjazdu u pana 
Spadło z ul. Zielnej.

/wystąpienie w załączeniu/ 

Ad.pkt.6 Wolne wnioski i oświadczenia.
    

Radny  Roman  Wojcieszek –  w  związku  z  przygotowywanym przez 
Zarząd Powiatu projektem budżetu za 2016 rok złożył w imieniu Klubu Radnych 
PiS następujące propozycje do budżetu: 
1) dokończenie przebudowy ul. Rycerskiej w Skarżysku-Kamiennej,
2) budowa chodnika przy ul. Książęcej w Skarżysku-Kamiennej, 
3) budowa chodnika wzdłuż drogi  0446T Bliżyn-Odrowążek w miejscowości 
Odrowążek,
4) przebudowa  drogi  powiatowej   0446T  wraz  z  budową  chodnika  oraz 
odwodnienia w miejscowości Sorbin, 
5) budowa  chodnika  wzdłuż  drogi  powiatowej  Mroczków-Rędocin  
w m. Mroczków,
6) wykonanie  projektu  na  zatokę  dla  „busów”  oraz  jej  budowę  przed 
budynkiem biblioteki w obrębie Szkoły Podstawowej w Mroczkowie, 
7) wykonanie dokumentacji  na rozbudowę ul.  Iłżeckiej  i  Świętokrzyskiej  
w Skarżysku Kościelnym, 
8) wykonanie chodnika w ul. Spokojnej w Grzybowej Górze, 
9) wymiana nawierzchni chodnika Skarżysko Kościelne II,
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10) dokończenie budowy chodnika w Lipowym Polu Plebańskim, 
11) wykonanie dokumentacji na modernizację drogi w Michałowie, 
12) wykonanie chodnika przy ul. Jana Pawła II w Majkowie, 
13) wykonanie  projektu  przebudowy  węzła  Towarowa–11Listopada-
Piłsudskiego w Skarżysku – Kamiennej, 
14) wykonanie  projektu  ronda  na  skrzyżowaniu  ul.Piłsudskiego  
i Niepodległości w Skarżysku-Kamiennej,
15) wykonanie projektu ronda na skrzyżowaniu ul. Niepodległości i Sokolej w 
Skarżysku-Kamiennej, 
16) dofinansowanie rodzinnych festynów parafialnych:
- w parafii św. Piotra i Pawła w dzielnicy Pogorzałe, 
- w parafii M.B. Częstochowskiej w dzielnicy Książęce,
- w parafii św. Rocha w Mroczkowie, 
- w parafii Przemienienia Pańskiego w Odrowążku,
oraz VIII  festynu rodzinnego „Postaw na Rodzinę” w Skarżysku Kościelnym, 
każdy z tych festynów w kwocie po 2 tys zł.    
17) Dofinansowanie  IX Integracyjnego Festiwalu  Muzyki  Chrześcijańskiej  – 
organizator parafia MB Ostrobramskiej - w kwocie 5 tys zł, 
18) dofinansowanie VIII  Przeglądu Pieśni  Patriotycznej  im. gen.  Antoniego 
Hedy „Szarego”pod nazwą „Z pieśnią do Niepodległej” - organizator Fundacja 
dla Dobra Skarżyska-Kamiennej – w kwocie 3 tys zł. 
19) Dofinansowanie  „Orszaku  Trzech  Króli”  -  organizator  Stowarzyszenie 
Rycerze Kolumba Rada w Skarżysku – w kwocie 3 tys zł,
20) dofinansowanie  uczestnictwa  w  Ogólnopolskich  Zimowych  Igrzyskach 
Olimpiad  Specjalnych  w  Narciarstwie  i  Biegach  na  Rakietach  Śnieżnych  – 
Zakopane-  organizator  Oddział  Regionalny  Olimpiady  Specjalne  Polska  – 
Świętokrzyskie – w kwocie 5 tys zł
21) dofinansowanie VIII Mistrzostw Polski Samorządowców w piłce nożnej – 
Wałbrzych – organizator Firma Almar Sport – w kwocie 3 tys zł, 
22) dofinansowanie VIII Memoriału Krzysztofa Wolińskiego – organizator STS 
– w kwocie 3 tys zł, 
23) dofinansowanie  renowacji  kościoła  pw.  Św.  Trójcy  w  Skarżysku 
Kościelnym – w kwocie 30 tys zł. 

/wystąpienie w załączeniu/ 

Radny  Bartosz  Bętkowski –  przedstawił  koncepcję  zmiany  układu 
komunikacyjnego  na  skrzyżowaniu  ul.Piłsudskiego,  ul.11  listopada, 
ul.Towarowej,  ul.1  Maja  i  ul.3  Maja.  Uzasadniając  proponowane  zmiany 
wskazał,  że  skrzyżowanie  w  tym  rejonie  jest  jednym  z  najruchliwszych  
w  Skarżysku.  Z  powodu  braku  sygnalizacji  świetlnej  i  fatalnego  układu 
komunikacyjnego,  skrzyżowania  tego  nie  można  zaliczyć  do  bezpiecznych, 
zarówno dla pieszych jak i uczestników ruchu drogowego. 

Proponowane  zmiany  przedstawił  w  wersji  graficznej,  które  stanowią 
załącznik do protokołu. 

Kończąc poprosił o podjecie działań w celu rozpoczęcia prac projektowych 
mających na celu zmianę istniejącego stanu rzeczy. 
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Radna Małgorzata Kwiatkowska –  poinformowała, że 8.09 minister 
zdrowia podpisał rozporządzenie dotyczące podwyżek dla pielęgniarek. 15.09 
ukazało się kolejne rozporządzenie, tym razem, podpisane przez prezesa NFZ 
dotyczące  tej  samej  sprawy.  Te  rozporządzenia  zakładają  podwyżki  dla 
pielęgniarek pracujących w szpitalach, ambulatoryjnej opiece specjalistycznej, 
natomiast nie ma w tych rozporządzeniach zagwarantowanych podwyżek dla 
pielęgniarek podstawowej opieki zdrowotnej. Jeżeli chodzi o nasze placówki to 
w  szpitalu  nie  będzie  problemu,  natomiast  w  OLK  jak  i  MOMP  mamy 
pielęgniarki  pracujące  zarówno  w  podstawowej  opiece  zdrowotnej  jak
i  ambulatoryjnej  opiece  specjalistycznej.  Dochodzi  do  sytuacji  gdzie  mamy 
zagwarantowane środki dla pielęgniarek pracujących w specjalistyce, a nie ma 
dla pielęgniarek poz. Dlatego zwróciła się z prośbą do dyrektorów, aby w miarę 
możliwości  finansowych  uwzględnić  pielęgniarki  poz,  aby  nie  były  one 
dyskryminowane.   

Ad.pkt.7 Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania.

Starosta  –  Jerzy  Żmijewski  –  odnosząc  się  do  wystąpienia  radnej 
Małgorzaty  Kwiatkowskiej  poinformował,  że  na  konwencie  starostów  był 
poruszany ten problem. Zdaniem starostów wszystkie pielęgniarki powinny być 
traktowane jednakowo.  Województwo świętokrzyskie  otrzymało  5 mln  zł  na 
wynagrodzenia dla pielęgniarek i bez względu na miejsce pracy powinny one 
otrzymać wynagrodzenie. Co do propozycji zgłaszanych przez radnego Romana 
Wojcieszka  i  Mieczysława  Bąka  do  budżetu  wskazał,  że  Zarząd  rozważy 
możliwości ich wprowadzenia. Jednocześnie przypomniał, że budżet powiatu w 
bieżącym roku jest zadłużony na poziomie 59,97%, w 2016 – 60,20%, w 2017 
– 59,97%, w 2018 na podobnym poziomie, tak więc wielkich możliwości nie 
ma.  Następnie  przedstawił  plany  zarządu  co  do  budżetu  powiatu. 
Poinformował,  że  do  budżetu  tego  roku  zarząd  planuje  wprowadzenie 
opracowanie  projektu  zamiennego  na  ul.  Ponurego,  który  gwarantowałby 
realizację  tego  zadania  w  roku  2017  lub  2018,  pod  warunkiem  że 
zrestrukturyzujemy zadłużenie budżetu powiatu. Przypomniał,  że od stycznia 
2017  roku  powiat  będzie  spłacał  kredyty  w  wysokości  5  mln  zł  wraz  z 
odsetkami. W 2017 roku zarząd chce złożyć wniosek do wprowadzić zadanie do 
Narodowego Programu Przebudowy Dróg  Lokalnych pod nazwą przebudowa ul. 
Szydłowieckiej i Wiejskiej do dworca PKP.
W  kolejce  do  realizacji  czeka  również  droga  w  Michałowie,  gdzie  została 
wybudowana kanalizacja, ponadto most w Suchedniowie na ul Żeromskiego. 
Mamy złożone wnioski w ramach projektu „Trójmiasto nad Kamienną”, który 
przewiduje  budowę  ronda  w  okolicy  wiaduktu.  Dzisiaj  rozważamy  również 
budowę ronda przy wylocie z ul.3-go Maja, zgodnie z propozycją przedstawioną 
przez  radnego  Bartosza  Bętkowskiego.  Na  dzień  dzisiejszy  przedstawiliśmy 
zaproponowaną koncepcję biurom projektowym i jeżeli nie będzie żadnej kolizji 
w ruchu, to jest szansa na wprowadzenie do budżetu 2016 roku wykonanie 
projektu budowy ronda. Kończąc zaznaczył, że jeżeli w roku 2016 wspólnie nie 
podejmiemy decyzji o restrukturyzacji zadłużenia powiatu, to nie mamy szans 
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na  realizację  jakichkolwiek  zadań  od  roku  2017.  Radnemu  Grzegorzowi 
Małkusowi odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. Odnosząc się do wniosków 
radnego Mieczysława Bąka wyjaśnił, że w ubiegłym tygodniu była wizja lokalna 
w  Odrowążku  i  do  15  października  wykonawca  zobowiązał  się  do  naprawy 
usterek. Starosta zobowiązał się do przekazywania informacji  o zakończeniu 
prac  inwestycyjnych  i  terminach  odbiorów  poszczególnych  dróg.  Zaznaczył 
jednocześnie, że ten Zarząd odchodzi od przecinania wstęg i pokazywania się 
w telewizji. W kwestii  transportu zbiorowego wyjaśnił,  że jest ustawa, która 
wejdzie  w  życie  1.01.2017  roku.  Odbyło  się  kilka  spotkań  z  burmistrzem
i  wójtami  na  temat  transportu.  Powiaty  do  80  tys  mieszkańców  nie  są 
zobowiązane  do  stworzenia  programu  komunikacji  publicznej.  Propozycje, 
które były  zgłoszone podczas  konwentu  starostów nie  zostały  uwzględnione 
przez Urząd Marszałkowski. W jego odczuciu nie będzie problemu z przewozem 
dlatego, że są przewoźnicy prywatni, którzy świadczą usługi. Dodał, że mamy 
rok na doprecyzowanie wspólne z gminami wspólnych działań, aby mieszkańcy 
mogli swobodnie korzystać z komunikacji.   

Członek Zarządu – Anna Leżańska – co do zintegrowanego układu 
komunikacyjnego  na  Dolnej  Kamiennej,  poinformowała  że  po  spotkaniu  z 
mediami  odbyło  się  spotkanie  z  ministrem  oraz  naczelnikiem  PKP  PLK. 
Ustaliliśmy, że przy projekcie rewitalizacji Dolnej Kamiennej będą prowadzone 
wspólne spotkania w celu zintegrowania działań rewitalizacji i budowy tunelu, 
aby  nie  było  takiej  sytuacji,  że  samorząd  przeprowadzi  rewitalizację,
a następnie będzie budowany tunel i zostanie zniszczona część systemu.   
Odnosząc się do wystąpienia radnego Mieczysława Bąka wyjaśniła, że pozostała 
część kostki w Płaczkowie zostanie przewieziona. Wyjaśniła, że chodnik przy 
drodze  krajowej  wykonywała  GDDKiA,  ze  swojej  kostki  i  za  swoje  środki, 
natomiast  przy  przejeździe  kolejowym,  będziemy  wykładać  swoją  kostkę 
powiatową,  która  jeżeli  nie  zostanie  w  całości  wykorzystana  zostanie 
przewieziona. Na ten moment jest to jedyne miejsce gdzie ta kostka może 
leżeć. W kwestii budowy chodników wyraziła zdanie, że w pierwszej kolejności 
powinniśmy dokończyć  budowę chodników,  które  zostały  rozpoczęte.  Co  do 
dokończenia  budowy  chodnika  w  Sorbinie  poinformowała,  że  projekt  się 
przedłużył, ze względu na brak zgód, od trzech mieszkańców,  na umieszczenie 
na  ich  terenach  słupów  energetycznych.  Prawidłowe  wykonanie  budowy 
chodnika wiąże się z przesunięciem słupów.    

Wicestarosta  –  Artur  Berus  -  odpowiadając  radnemu Grzegorzowi 
Małkusowi  co  do  podjazdu,  wyjaśnił  że  PFRON  w  ramach  likwidacji  barier 
architektonicznych  przekazuje  środki  na  wykonanie  nowych  podjazdów 
natomiast nie ma możliwości pozyskania środków na remont. Koszt remontu to 
kwota 11 tys zł. Pan Spadło pozyskał 4 tys zł z Caritasu. W tym momencie 
dyrektor PCPR zwrócił się do pełnomocnika rządu ds. osób niepełnosprawnych
i czekamy na odpowiedź w jaki sposób możemy pomóc.  

Starosta  –  Jerzy  Żmijewski  –  pogratulował  zespołowi,  który 
reprezentował  powiat  skarżyski  w  VI  Mistrzostwach  Polski  Samorządowców
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w Piłce Nożnej. 
Następnie  ogłosił,  że  do   5  października  jest  termin  na  składanie 

wniosków do kalendarza imprez kulturalnych i sportowych. Druki wniosków są 
dostępne na stronie powiatu. 

Ad.pkt.8  Informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Powiatu 
Skarżyskiego oraz kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 
za I półrocze 2015 roku.

Skarbnik Powiatu – Bogusława Wilczyńska  przedstawiła informację 
o przebiegu wykonania budżetu powiatu skarżyskiego za I półrocze 2015 roku 
oraz pozytywną opinię RIO w tej sprawie. 

/informacja oraz opinia RIO w załączeniu/

Radny Roman Wojcieszek – zabrał głos w imieniu Klubu Radnych PiS. 
Stwierdził, że cieszy fakt zrównoważenia wszystkich wskaźników. Niepokojąca 
jest jednak, po stronie dochodów, zmniejszająca się subwencja oświatowa. Za 
pół roku mamy mniejszą subwencję o 1 mln zł. Po stronie wydatków natomiast 
mamy wykonanie wydatków majątkowych na poziomie 12,37 % oznacza, że 
niezbyt  dobrze  przygotowujemy  plan  wydatków  majątkowych.  Wyraził 
nadzieję, że nie powtórzy się taka sytuacja w przyszłym roku i obecny zarząd 
tak zaplanuje wydatki, że nie będą one na poziomie 12 %.   

Skarbnik Powiatu – Bogusława Wilczyńska – wyjaśniła, że przyczyną 
takiego  stanu  jest  to,  że  dotacje,  które  otrzymujemy  z  ministerstwa 
przychodzą późno, a płatności za inwestycje są dokonywane po ich wykonaniu, 
czyli  w czwartym kwartale.   
  

Ad.pkt.9  Informacja  o  przebiegu  wykonania  planów  finansowych 
samodzielnych publicznych zakładów opieki  zdrowotnej,  dla  których 
podmiotem tworzącym jest powiat skarżyski.

Wicestarosta  –  Artur  Berus –  przedstawił  informację  o  przebiegu 
wykonania  planów  finansowych  samodzielnych  publicznych  zakładów  opieki 
zdrowotnej, dla których podmiotem tworzącym jest powiat skarżyski. 

Na wstępie odniósł się do aktualnej sytuacji finansowej szpitala. Wskazał, 
że przy aktualnym poziomie zadłużenia sięgającym ponad 48 mln zł sytuacja 
ekonomiczna jest wysoko niepokojąca. Zostanie zlecone opracowanie programu 
naprawczego naszego szpitala. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma AMG za 
kwotę 48 tys zł. Szerokie są założenia  dotyczące tego dokumentu. Główne to 
opracowanie  diagnozy  ekonomiczno-organizacyjnej  ZOZ,  opracowanie 
programu  restrukturyzacyjnego  zawierające  warianty  działań  naprawczo-
rozwojowych  wraz  z  oceną  efektów  i  uzasadnieniem  rekomendowanych 
działań.  Przychody  ZOZ  plan:  45.095.500  zł,  wykonanie  za  6  m-cy: 
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21.229.235zł, koszty plan: 48.515.100 zł wykonanie: 25.013.669 zł.   Wynik 
finansowy  brutto  za  pierwsze  półrocze  2015  roku  jest  ujemny  i  wynosi:  
- 3 784 434 zł. Amortyzacja za pierwsze półrocze kształtuje się na poziomie 
1.434.551 zł, co stanowi 50,34 % kosztów amortyzacji zaplanowanych na rok 
2015.  Jeżeli  chodzi  o  OLK  to  przychody  plan:  5.931.726  zł  wykonanie 
2.904.983  zł,  koszty  plan  6.130.726.zł  wykonanie:  3.061.128  zł.  Wynik 
finansowy plan na 2015 rok: -199.000 zł,  wykonanie za 6 m-cy -156.144 zł. 
W  MOMP  te  dane  prezentują  się  w  następujący  sposób:  przychody  plan 
1.875.726 zł,  wykonanie za 6 m-cy 912.597 zł.   Koszty plan: 1.875.726 zł 
wykonanie 872.771 zł. Wynik finansowy jest dodatni i wynosi 39.826 zł.  

/informacja w załączeniu/ 

Radny Mieczysław Bąk – odnosząc się do powyższych danych wskazał, 
że sytuacja w naszym szpitalu jest nieciekawa bowiem zadłużenie w szpitalu 
przekroczyło zadłużenie powiatu. Próby ratowania poprzez sprzedaż zadłużenia 
czy likwidację prowadzenia własnego laboratorium nic nowego nie wnoszą. Nie 
jest  przekonany  również  czy  wdrażanie  kolejnej  koncepcji  restrukturyzacji 
rozwiąże problem. Przypomniał, że poprzednie programy też nic nie wniosły. 
Jeden  z  nich  zakładał  zmniejszenie  zatrudnienia.  Zrezygnowano  wówczas  z 
umów  o  pracę  kosztem  podpisania  umów  kontraktowych.  Co  w  efekcie 
wygenerowało  większe  zadłużenie.  Zapytał,  jakie  zmiany  organizacyjne  są 
planowane w szpitalu, do końca roku. Czy będziemy rezygnowali z prowadzenia 
przez szpital nierentownych działalności. Czy prowadzenie niektórych działów 
szpitala będziemy próbowali zlecać na zewnątrz  oraz do jakiego modelu nasz 
szpital zmierza. 

Radna  Małgorzata  Kwiatkowska-  Przewodnicząca  Komisji 
Zdrowia  -  wskazała,  że  program  restrukturyzacji  ma  zmierzać  do 
restrukturyzacji  długu szpitala. Rozmowa z jakąkolwiek firmą, czy to będzie 
Agencja  Restrukturyzacji  czy  bank,  rozpoczyna  się  od  żądania  programu 
restrukturyzacji  sporządzonego  przez  zewnętrzny  podmiot.  Program  musi 
zawierać formę restrukturyzacji  długu. Jeżeli  przeprowadzimy ten proces, to 
powinniśmy robić wszystko, aby szpital zaczął się bilansować. 

Radny  Grzegorz  Małkus –  w  uzupełnieniu  wystąpienia  radnego 
Mieczysława Bąka, stwierdził że z niepokojem patrzymy na sprawozdanie gdzie 
wykazana  strata  za  6  m-cy  jest  bardzo  duża.  Może  się  okazać,  że 
nadwykonania  nie  zostaną  zapłacone  w  takiej  wysokości  jak  planujemy. 
Ponadto  jeżeli  zarządowi  nie  uda  się  znaleźć  dobrego  rozwiązania  na 
restrukturyzację  zadłużenia  powiatu,  to  może  się  okazać,  że  nie  będziemy 
mogli umorzyć długu czy spłacać zadłużenie za szpital.  Musimy to brać pod 
uwagę. 

Radny Mieczysław Bąk – ze spotkania z firmą AMG zrozumiał, że ona 
prowadzi  działalność  tylko  w  ramach  kontraktu  NFZ,  a  zadłużenie  jest 
ulokowane w części majątku szpitala, pozostający jako ZOZ i praktycznie część 
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z tytułu dzierżawy jest na spłatę tego zadłużenia.  Przyjmując zadłużenie 47 
mln przy czynszu  600-700 tys miesięcznie to jest ponad 50 lat. Nie wiadomo 
wówczas kto będzie pokrywał koszty remontów. Firma nie przejmuje długu, 
tylko podejmują się prowadzenia szpitala,w ramach kontraktu z NFZ, gdzie nie 
mają  żądnego  zadłużenia,  a  zadłużenie  pozostaje  na  części  majątku 
wyodrębnionej jako ZOZ.

Radna  Małgorzata Kwiatkowska – każdy z nas ostrożnie podchodzi 
do propozycji firmy, ale w tej chwili nie mamy wyjścia jak tylko szukać metod 
na  zrestrukturyzowanie  długu  szpitala.  Jeżeli  mówimy  o  dzierżawie 
operatorskiej, to nie ma co się oszukiwać, bo z tego nie spłacimy długu. Są 
takie rozwiązania, że wyodrębnia się strukturę w obrębie ZOZ, która przejmuje 
dług, a szpital zaczyna funkcjonować z kontraktu tak zrobiono min. w Kielcach. 
Jakie  rozwiązanie  zaproponuje  firma  to  się  okaże  po  przedstawionym 
programie restrukturyzacji. 

Radny  Mieczysław Bąk –  zapytał  czy  do  tego  jest  nam potrzebna 
zewnętrzna firma firma jeżeli zatrudniamy dyrektora i innych specjalistów. 

Radna  Małgorzata  Kwiatkowska  –  wyjaśniła,  że  programu 
restrukturyzacji  sporządzonego  przez  nas  nie  będzie  chciał  oglądać  żaden 
bank. Banki chcą programów wykonanych przez zewnętrzne podmioty. 

Wicestarosta  –  Artur  Berus –  podkreślił,  że  jest  przekonany,  że 
program  przedstawi  nam  różne  propozycje  rozwiązań,  ale  rada  powiatu 
powinna być  spójna  w podejmowanych  decyzjach.  Dodał,  że  był  w Agencji 
Restrukturyzacji  Przemysłu  i  prowadził  rozmowy  z  dyrektorami  banków  
i  potwierdza,  że  nikt  z  nami  nie  będzie  rozmawiał  bez  programu 
restrukturyzacji sporządzonego przez zewnętrzny podmiot.  
  

Radna  Małgorzata  Kwiatkowska –  wskazała,  że  ważne  jest  aby 
Zarząd  i  Rada  miały  wpływ  na  tworzenie  tego  programu  na  każdym  jego 
etapie.  To  nie  może  być  dokument  oderwany  od  naszych  realiów.  Musimy 
kontrolować tworzenie tego programu. 

Ad.pkt.10 Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska 
o  stanie środowiska w powiecie skarżyskim. 

Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  że  informacja  została 
przedstawiona  przez  Wojewódzkiego  Inspektora  Ochrony  Środowiska
i  przesłana  państwu  radnym.  W  dniu  dzisiejszym  informację  przedstawi 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – Ryszard Sowa.       

Radny  Paweł  Wiatr –  zaproponował,  aby  po  raz  kolejny  nie 
przedstawiać  informacji,  a  ewentualnie  radni  mogli  zgłaszać  pytania  do 
złożonego materiału. 
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Rada zaakceptowała powyższą propozycję.   

Przewodnicząca  Rady –  zapytała  czy  są  pytania  do  przedstawionej 
informacji. 

Radny Mieczysław Bąk  – poinformował, że na komisji merytorycznej 
była dyskusja i wszelkie wątpliwości zostały wyjaśnione.    

/informacja WIOŚ w załączeniu/

Ad.pkt.11 Ro  zpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie  

1) Skarbnik Powiatu – Bogusława Wilczyńska przedstawiła projekt 
uchwały  w sprawie:  zmiany wieloletniej  prognozy  finansowej  powiatu 
skarżyskiego na lata 2015-2030.  Uzasadniając  poinformowała, że zmiany 
w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2015-2030 wynikają:

1. Ze zwiększenia łącznych nakładów o kwotę 125.086zł na zadaniu „e-
Świętokrzyskie  -  Rozbudowa  Infrastruktury  Informatycznej  JST” 
wskutek  naniesienia  wydatków  zrealizowanych  pod  koniec  grudnia 
poprzedniego roku.

2. Ze zwiększenia łącznych nakładów o kwotę 32.671zł na zadaniu „e-
Świętokrzyskie  -  Budowa  Systemu  Informacji  Przestrzennej 
Województwa  Świętokrzyskiego”  wskutek  naniesienia  wydatków 
zrealizowanych pod koniec grudnia poprzedniego roku oraz w wyniku 
przeniesienia  kwoty  12.000zł  na  wydatki  niekwalifikowalne 
w projekcie, co powoduje zwiększenie limitu wydatków w 2015 roku 
i limitu zobowiązań o tą kwotę.

3. Z  wprowadzenia  nowego  przedsięwzięcia  pod  nazwą  „Strategia  dla 
obszaru strategicznej interwencji miast tracących funkcje społeczno-
gospodarcze  i  ich  obszarów  funkcjonalnych,  które  wymagają 
restrukturyzacji i rewitalizacji” o łącznych nakładach, limicie wydatków 
na  2016  rok  i  limicie  zobowiązań  w  kwocie  15.000zł.  Jest  to 
spowodowane  tym,  że  umowa  na  wykonanie  strategii  zostanie 
podpisana w bieżącym roku a jej wykonanie będzie w roku 2016.

4. Z  wprowadzenia  nowego  przedsięwzięcia  pod  nazwą  „Opracowanie 
koncepcji  działań  restrukturyzacyjnych  oraz  bieżące  doradztwo 
w  zarządzaniu  wraz  z  przygotowaniem  oceny  sytuacji  finansowej 
i  organizacyjnej  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej”  o  łącznych  nakładach, 
limicie wydatków na 2016 rok i limicie zobowiązań w kwocie 47.958zł. 
Jest to spowodowane tym, że umowa na wykonanie zadania zostanie 
podpisana w bieżącym roku a jej wykonanie będzie w roku 2016.

5. Ze  zwiększenia  łącznych  nakładów,  limitu  wydatków  w  2014r  oraz 
limitu zobowiązań o kwotę 137.000zł na zadaniu „Rozbudowa ciągu 
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dróg  powiatowych  nr  0575T  ul.Staffa  w  m.Majków  gm.Skarżysko 
Kościelne  Powiat  Skarżyski  i  Nr  0575T  ul.Młyńska  m.Parszów 
gm.Wąchock  Powiat  Starachowicki”.  Środki  na  ten  cel  przesunięte 
zostały z dwóch zadań co spowodowało pomniejszenie ich łącznych 
nakładów, limitu wydatków oraz limitu zobowiązań i tak: 

-   Budowa  skrzyżowania  dróg  powiatowych  w  formie  ronda 
w  miejsce  skrzyżowania  czterowlotowego  dróg  powiatowych 
w Skarżysku-Kościelnym tj drogi nr 0555T ul.Szkolna, droga Nr 
0556T  ul.Kolonia,  droga  Nr  0557T  ul.Kościelna  i  ul.Iłżecka  – 
zmniejszenie łącznych nakładów o 61.397zł, a limitu wydatków 
o 19.000zł (w łącznych nakładach uwzględniono także faktyczne 
wykonanie na koniec 2014r)

-   Budowa ul.Ponurego w Skarżysku-Kam – zmniejszenie łącznych 
nakładów o  928.798zł,  limitu  wydatków w 2015r  o  68.000zł, 
limitu wydatków w 2017r o 721.000zł oraz limitu zobowiązań 
o  789.000zł  (w  łącznych  nakładach  uwzględniono  także 
faktyczne wykonanie na koniec 2014r)

-  Przebudowa ulicy Książęcej w Skarżysku-Kamiennej dz. Nr ewid. 
4085/2 od km 0+000 do km 1+099,37– zmniejszenie łącznych 
nakładów,  limitu  wydatków  w  2015r  oraz  limitu  zobowiązań 
o 50.000zł 

6. Z zabezpieczenia wkładu własnego realizacji zadań, o dofinansowanie 
których  powiat  będzie  się  ubiegał  w  ramach  Programu  Rozwoju 
Gminnej  i  Powiatowej  Infrastruktury  Drogowej  na  lata  2016-2020. 
W związku z tym zwiększa się łączne nakłady, limit wydatków w 2016 
roku oraz limit zobowiązań na zadaniu „Przebudowa ul. Szydłowieckiej 
oraz ul.  Niepodległości  na odcinku od ul.  Szydłowieckiej  do dworca 
PKP wraz z rozbudową ulicy Wiejskiej na odcinku pomiędzy ulicami 
Sokolą i Szydłowiecką z budową ronda na skrzyżowaniu ulic Wiejskiej i 
Sokolej  w  Skarżysku-Kamiennej”  z  jednoczesnym  rozszerzeniem 
dotychczasowej  nazwy  zadania  o  treść  „wraz  z  rozbudową  ulicy 
Wiejskiej  na  odcinku  pomiędzy  ulicami  Sokolą  i  Szydłowiecką  z 
budową ronda na skrzyżowaniu ulic Wiejskiej i Sokolej”. Wprowadza 
się nowe zadanie o nazwie „Przebudowa ul. Rycerskiej na odcinku od 
km  1+400  do  km  2+200  w  Skarżysku-Kamiennej”  o  łącznych 
nakładach, limicie wydatków w 2016 roku oraz limicie zobowiązań w 
wysokości 400.000zł. Dofinansowanie obu zadań w łącznej wysokości 
504.000zł  zabezpieczyła  Gmina  Skarżysko-Kamienna  w  swojej 
wieloletniej prognozie finansowej.

7. Ze  zwiększenia  dochodów  bieżących  o  269.327zł  wskutek 
wprowadzenia  do  budżetu  zmian  uchwałą  Zarządu  Powiatu  z  9 
września 2015r – zwiększenie dotacji z budżetu państwa o 27.467zł z 
przeznaczeniem na funkcjonowanie Komendy Powiatowej Państwowej 
Straży  Pożarnej  oraz  zmian  wynikających  z  projektu  uchwały  Rady 
Powiatu  –  darowizna  w wysokości  3.000zł  na  dożynki,  zwiększenie 
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dochodów  z  tyt.  opłat  za  utrzymanie  mieszkańców  Domu  Pomocy 
Społecznej o 66.860zł, wzrost środków z tytułu opłat za korzystanie ze 
środowiska o 27.000zł oraz wprowadzenia pozostałej części środków, 
które  wpłynęły  z  gwarancji  ubezpieczeniowej  stanowiącej 
zabezpieczenie  inwestycji  na  ul.Metalowców i  przeznaczenie  ich  na 
zapłatę  należności  z  wyroku  sądowego dot.  budowy hali  sportowej 
przy I Liceum Ogólnokształcącym. 

8. Ze  zwiększenia  wydatków  bieżących  o  213.827zł  w  związku  ze 
zmianami  omówionymi  w  powyższym  punkcie  oraz  wskutek 
przeznaczenia  kwoty  43.500zł  ze  środków  na  utrzymanie  DPS  na 
zakup pralnic  do tej  placówki,  a także poprzez przeniesienie kwoty 
12.000zł  z  wydatków  bieżących  na  wydatki  niekwalifikowalne  w 
projekcie e-świętokrzyskie.

9. Ze  zwiększenia  dochodów  majątkowych  o  31.700zł  wskutek 
wprowadzenia  przez  Zarząd  Powiatu  w  dniu  9  września  dotacji  z 
budżetu państwa na zakup sprężarki do napełniania butli do aparatów 
powietrznych  z  panelem  zewnętrznym  i  magazynem powietrza  dla 
Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej

10. Ze  zwiększenia  wydatków  majątkowych  o  87.200zł  wskutek 
zmian omówionych w pkt 8 oraz wskutek zwiększenia planu wydatków 
majątkowych  poprzez  przeniesienie  planu  z  wydatków  bieżących 
w  wysokości  12.000zł  na  wydatki  niekwalifikowalne  w  projekcie 
e-świętokrzyskie  oraz  poprzez  przeznaczenie  dochodów  bieżących 
w wysokości 43.500zł na zakup pralnic do Domu Pomocy Społecznej.

Radny  Roman  Wojcieszek –  zwrócił  uwagę,  że  po  raz  kolejny 
zdejmujemy środki z ulicy Ponurego. W imieniu rady osiedla i  mieszkańców 
Ponurego  wyraził  nadzieję,  że  zarząd  przedstawi  wiarygodną  koncepcję 
rozwiązania problemu mieszkańców, którzy czują się oszukiwani.    

Starosta – Jerzy Żmijewski – zapewnił, że w roku bieżącym wstawimy 
do  budżetu  wykonanie  projektu  zamiennego  na  ul.  Ponurego  oraz 
przedstawimy harmonogram planowanych prac.   

Ponieważ  nie  zgłoszono  innych  uwag  Przewodnicząca  Rady poddała  pod 
głosowanie  przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała w sprawie: zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu 
skarżyskiego  na  lata  2015-2030,  została  przyjęta  jednogłośnie
i uzyskała Nr 79/XIII/2015.

2) Skarbnik Powiatu – Bogusława Wilczyńska przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie:  wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2015 
rok. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu – Bożena Bętkowska  zapytała, czy 
Radni mają jakieś uwagi lub zapytania do przedstawionego projektu uchwały.

Ponieważ  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  poddała  pod  głosowanie 
przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2015 
rok, została przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr 80/XIII/2015.

3) 4) Starosta – Jerzy Żmijewski przedstawił jednocześnie projekty 
uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla gminy Bliżyn oraz 
udzielenia  pomocy  finansowej  dla  gminy  Suchedniów.  Uzasadniając 
poinformował,  że  godnie  z  wieloletnim  „Programem  Oczyszczania  Kraju  z 
Azbestu na lata  2009-2032” przyjętym w dniu 14 lipca 2009 roku przez Radę 
Ministrów i  zawartym w nim harmonogramie prac,  z terenu kraju wycofane 
zostaną  odpady zawierające  azbest  do  roku  2032.  Celem tych  działań  jest 
unicestwienie niezwykle szkodliwych włókien zawierających azbest.

Ustawa z dnia 27 kwietnia 2001 roku Prawo Ochrony Środowiska w art. 
400 a ust.1 przewiduje finansowanie ochrony środowiska :

– ppkt. 8 – przedsięwzięcia związane z gospodarką odpadami,
– ppkt. 21 - przedsięwzięcia związane z ochroną powietrza, 
– ppkt.  42  –  inne  zadania  służące  ochronie  środowiska  i  gospodarce 

wodnej  wynikające  z  zasady  zrównoważonego  rozwoju  i  polityki 
ekologicznej  Państwa.  Krajowy Program Oczyszczania  Kraju  z  Azbestu 
jest jednym z istotnych elementów polityki ekologicznej Państwa.

Ponieważ nie zgłoszono żadnych uwag poddała pod głosowanie  przedstawiony 
projekt uchwały. 

Uchwała w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla gminy Bliżyn, 
została przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr 81/XIII/2015.

Uchwała  w  sprawie:  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  gminy 
Suchedniów,  została  przyjęta  jednogłośnie  i  uzyskała  Nr 
82/XIII/2015.

5)  Wicestarosta  –  Artur  Berus przedstawił  projekt  uchwały
w sprawie:  upoważnienia Zarządu Powiatu Skarżyskiego do przeprowadzenia 
postępowania w celu wyłonienia kandydata na biegłego rewidenta do badania 
sprawozdania  finansowego  za  2015  rok  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  w 
Skarżysku-Kamiennej  Szpitala  Powiatowego  im.  Marii  Skłodowskiej-Curie. 
Sprawozdanie finansowe Zespołu Opieki  Zdrowotnej  w Skarżysku-Kamiennej 
Szpitala  Powiatowego  im.  Marii  Skłodowskiej  –  Curie  za  rok  2015  podlega 
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badaniu  przez  biegłego  rewidenta,  w  związku  ze  spełnieniem  warunków 
określonych w art. 64 ust. 1 pkt 4 ustawy o rachunkowości.

Zgodnie z art. 66 ust. 4 w/w ustawy Rada Powiatu Skarżyskiego, jako 
organ zatwierdzający sprawozdanie  finansowe Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  w 
Skarżysku-Kamiennej  Szpitala  Powiatowego im.  Marii  Skłodowskiej  –  Curie, 
dokonuje  wyboru  biegłego  rewidenta,  który  przeprowadzi  badanie 
sprawozdania finansowego w/w jednostki.

Zarząd  Powiatu  Skarżyskiego,  upoważniony  niniejszą  uchwałą, 
przeprowadzi postępowanie polegające na ogłoszeniu konkursu, zebraniu ofert, 
sprawdzeniu ich kompletności oraz przedstawieniu Radzie Powiatu kandydata 
do  badania  sprawozdania  finansowego  Szpitala  Powiatowego  w  Skarżysku-
Kamiennej,  w  celu  wyboru  podmiotu  odpowiedzialnego  za  przeprowadzenie 
czynności rewizji finansowej.

Przewodnicząca Rady Powiatu – Bożena Bętkowska  zapytała, czy 
Radni mają jakieś uwagi lub zapytania do powyższego projektu uchwały. 

Ponieważ  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  poddała  pod  głosowanie 
przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała w sprawie:    upoważnienia Zarządu Powiatu Skarżyskiego do   
przeprowadzenia  postępowania  w  celu  wyłonienia  kandydata  na 
biegłego rewidenta do badania sprawozdania finansowego za 2015 rok 
Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  w  Skarżysku-Kamiennej  Szpitala 
Powiatowego  im.  Marii  Skłodowskiej-Curie   została  przyjęta   
jednogłośnie i uzyskała Nr 83/XIII/2015.

6) Wicestarosta – Artur Berus przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
powołania  komisji  konkursowej  do  przeprowadzenia  konkursu  na 
stanowisko  zastępcy  dyrektora  ds.  medycznych  Zespołu  Opieki 
Zdrowotnej  w  Skarżysku-Kamiennej  Szpital  Powiatowy  im.  Marii 
Skłodowskiej-Curie. Wyjaśnił, że zgodnie z art. 49 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 
15  kwietnia  2011  r.  o  działalności  leczniczej,  w  podmiocie  leczniczym 
niebędącym przedsiębiorcą przeprowadza się konkurs na stanowisko zastępcy 
kierownika,  w  przypadku,  gdy  kierownik  nie  jest  lekarzem.  W  związku  z 
powyższą  regulacją  konieczne  jest  przeprowadzenie  postępowania 
konkursowego  na  stanowisko  zastępcy  dyrektora  ds.  medycznych  Zespołu 
Opieki  Zdrowotnej  w  Skarżysku-Kamiennej  Szpital  Powiatowy  im.  Marii 
Skłodowskiej-Curie. 

Konkurs na stanowisko zastępcy kierownika ogłasza podmiot tworzący 
(art.  49  ust.  2  ustawy  o  działalności  leczniczej).  Natomiast  tryb  i  warunki 
powoływania  komisji  konkursowej  oraz  jej  skład  określa  rozporządzenie 
Ministra Zdrowia z dnia 6 lutego 2012 r. w sprawie sposobu przeprowadzania 
konkursu  na  niektóre  stanowiska  kierownicze  w  podmiocie  leczniczym 
niebędącym przedsiębiorcą (Dz. U. z 2012 r. poz. 182). W myśl § 3 ust. 1 
powyższego  rozporządzenia  konkurs  na  stanowisko  zastępcy  kierownika, 
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w  przypadku  gdy  kierownik  nie  jest  lekarzem  przeprowadza  komisja 
konkursowa powołana przez podmiot tworzący. W skład komisji konkursowej 
wchodzi: 

a) od  trzech  do  sześciu  przedstawicieli  podmiotu  tworzącego,  w  tym 
przynajmniej  jeden  lekarz;  podmiot  tworzący  wskazuje  spośród 
przedstawicieli przewodniczącego komisji,

b) przedstawiciel  okręgowej  rady  lekarskiej  właściwej  ze  względu  na 
siedzibę podmiotu leczniczego,

c) przedstawiciel  okręgowej  rady  pielęgniarek  i  położnych  właściwej  ze 
względu na siedzibę podmiotu leczniczego,

d) przedstawiciel  zakładowych  organizacji  związkowych  działających  w 
podmiocie leczniczym,

e) przedstawiciel rady społecznej podmiotu leczniczego,
f) kierownik podmiotu leczniczego 

W związku z  powyższym do przeprowadzenia  konkursu na stanowisko 
zastępcy dyrektora ds. medycznych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Skarżysku-
Kamiennej  Szpital  Powiatowy  im.  Marii  Skłodowskiej-Curie  proponuje  się 
powołanie komisji w składzie określonym w niniejszej uchwale. Postępowanie 
konkursowe  wszczyna  powołanie  komisji  konkursowej,  które  stanowi  etap 
wstępny w procesie  zmierzającym do powierzenia stanowiska kierowniczego 
podmiotu leczniczego. 

Ponieważ  nie  zgłoszono  uwag  Przewodnicząca  Rady poddała  pod 
głosowanie  przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała  w  sprawie:  powołania  komisji  konkursowej  do 
przeprowadzenia  konkursu  na  stanowisko  zastępcy  dyrektora  ds. 
medycznych  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  w  Skarżysku-Kamiennej 
Szpital  Powiatowy  im.  Marii  Skłodowskiej-Curie,  została  przyjęta 
jednogłośnie  i uzyskała  Nr 84/XIII/2015.

7) Starosta – Jerzy Żmijewski przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia  umowy  najmu  i  zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  z 
dotychczasowymi  najemcami  lokali  użytkowych  znajdujących  się  w 
budynku przy ul. Plac Floriański 1 w Skarżysku-Kamiennej.

Ponieważ  nie  zgłoszono  uwag  Przewodnicząca  Rady poddała  pod 
głosowanie  przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała  w sprawie:  wyrażenia  zgody na  odstąpienie  od  obowiązku 
przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  najmu  i  zawarcie  kolejnej 
umowy  najmu  z  dotychczasowymi  najemcami  lokali  użytkowych 
znajdujących się w budynku przy ul.  Plac Floriański 1 w Skarżysku-
Kamiennej, została przyjęta jednogłośnie  i uzyskała  Nr85/XIII/2015.
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8) Starosta – Jerzy Żmijewski przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
wyrażenia zgody na przyjęcie od Wojewody Świętokrzyskiego zadań 
publicznych  z  zakresu  administracji  rządowej.  Poinformował,  że
2  września  2015  roku  Wojewoda  Świętokrzyski  zwrócił  się  do  Starosty 
Skarżyskiego  z  pismem  w  sprawie  zawarcia  porozumienia  w  sprawie 
powierzenia i  przyjęcia przez Zarząd Powiatu Skarżyskiego niektórych zadań 
związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2016 – 2019.

Przedmiotowe porozumienie jest kontynuację porozumienia podpisanego 
w  2010  roku  na  podstawie  Uchwały  Nr  423/LVII/2010  Rady  Powiatu 
Skarżyskiego z dnia 27 października 2010 roku dotyczącego przeprowadzenia 
kwalifikacji wojskowej na terenie powiatu skarżyskiego w latach 2011 – 2015.

Wysokość dotacji na 2016 rok jest zbliżona do faktycznie poniesionych 
kosztów  realizacji  zadań  objętych  porozumieniem  w  2015  roku.  Wysokość 
dotacji celowej na lata 2017 – 2019 ustalana będzie każdego roku aneksem do 
porozumienia.  Zawarcie  porozumienia  przyczyni  się  do  prawidłowego
i sprawnego przygotowania oraz przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej.

Zgodnie z art.  12 pkt. 8a w związku z art.  5 ust.  1 ustawy z dnia 5 
czerwca 1998r.   o samorządzie powiatowym do wyłącznej  właściwości  Rady 
Powiatu  należy  podejmowanie  uchwał  w sprawie  przyjęcia  zadań z  zakresu 
administracji rządowej.

Ponieważ  nie  zgłoszono  uwag  Przewodnicząca  Rady poddała  pod 
głosowanie  przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała  w  sprawie:  wyrażenia   zgody  na  przyjęcie  od  Wojewody   
Świętokrzyskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej  ,   
została przyjęta jednogłośnie  i uzyskała  Nr 86/XIII/2015.

9) Członek Zarządu – Katarzyna Bilska przedstawiła projekt uchwały 
w  sprawie:  przeprowadzenia  konsultacji  z  mieszkańcami  powiatu 
skarżyskiego w sprawie Strategii Rozwoju Powiatu  Skarżyskiego na 
lata  2015-2023. Uzasadniając  poinformowała,  że  dotychczas  obowiązująca 
Strategia  Rozwoju  Powiatu  Skarżyskiego  straciła  na  dzień  dzisiejszy  swoją 
aktualność.  Dlatego  posiadanie  aktualnego  dokumentu  zgodnego  z  celami 
określonymi  przez  programy  operacyjne  na  lata  2014–2020  oraz 
strategicznymi dokumentami  województwa i  kraju jest  sprawą priorytetową. 
Określone w strategii cele i kierunki rozwoju będą podstawą dla opracowywania 
projektów  będących  tematem  wniosków  aplikacyjnych  o  środki  zewnętrzne 
pochodzące z budżetu Unii Europejskiej oraz środki krajowe. Przeprowadzenie 
konsultacji w trakcie opracowywania Strategii  Rozwoju Powiatu Skarżyskiego 
na lata 2015-2023 ma na celu uwzględnienie i ustosunkowanie się do uwag, 
opinii  i  wniosków  jakie  zostaną  zgłoszone  przez  społeczność  lokalną. 
Wieloaspektowe  podejście  do  problemów  rozwojowych  powiatu  pozwoli  na 
wypracowanie  kompleksowych  kierunków  działań,  których  zadaniem  będzie 
dalszy rozwój powiatu. 
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Ponieważ  nie  zgłoszono  uwag  Przewodnicząca  Rady poddała  pod 
głosowanie  przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała  w  sprawie:  przeprowadzenia  konsultacji  z  mieszkańcami 
powiatu  skarżyskiego  w  sprawie  Strategii  Rozwoju  Powiatu 
Skarżyskiego  na  lata  2015-2023,  została  przyjęta  jednogłośnie  i 
uzyskała  Nr 87/XIII/2015.

10) Przewodnicząca Rady – Bożena Bętkowska przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie: odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku 
pracy z radnym Rady Powiatu Skarżyskiego. Uzasadniając poinformowała, 
że Prezydent Miasta Skarżyska – Kamiennej  pismem z dnia 16 września 2015 
roku   wystąpił   do  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  o  wyrażenie  zgody  na 
rozwiązanie stosunku pracy z radną Rady Powiatu Skarżyskiego Panią Renatą 
Bilską. Jako uzasadnienie wniosku wskazano, iż Radna Renata Bilska  złożyła 
oświadczenie  o odmowie przejścia do szkoły, która z dniem 1 stycznia 2016 
roku  zostaje  przekazana  do  dalszego  prowadzenia  Stowarzyszeniu  „Nasze 
Pogorzałe”.  Wniosek  Prezydenta,  Przewodnicząca  Rady  przekazała  do 
zaopiniowania  przez  Klub  Radnych  PiS,  który  wydał  negatywną  opinię,  pod 
negatywną opinią podpisali się również pozostali radni, a mianowicie 3 radnych 
SLD, 3 radnych PO oraz 4 radnych komitetu Przyszłość i Rozwój.

Radny Grzegorz Małkus - w imieniu Klubu Radych PiS podziękował za 
jednomyślność  rady  w  tej  kwestii.  Poinformował,  że  zapoznał  się
z korespondencją w tej sprawie i  zaproponowane przez stowarzyszeni nowe 
warunki były tak ogólne, że chyba nikt nie zgodziłby się na ich podpisanie. 
Dlatego też żaden nauczyciel nie wyraził na to zgody. Wiceprezydent Myszka 
wprowadził  w  błąd  gdy  proponował  zmianę  warunków pracy  i  przejście  do 
nowego pracodawcy, ponieważ gmina Skarżysko-Kamienna wówczas nie była 
związana żadną umową ze stowarzyszeniem. 

Ponieważ nie zgłoszono innych uwag  Przewodnicząca Rady poddała pod 
głosowanie  przedstawiony projekt uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 17 radnych 

Radna Renata Bilska nie brała udziału w głosowaniu. 

Uchwała  w  sprawie:  odmowy  wyrażenia  zgody  na  rozwiązanie 
stosunku pracy z radnym Rady Powiatu Skarżyskiego, została przyjęta 
i uzyskała  Nr 88/XIII/2015.

Radna Renata Bilska – podziękowała za podjecie przez radę tej uchwały. 
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Ad.pkt.12 Zamknięcie Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego.

Przewodnicząca  Rady  –  Bożena  Bętkowska  w  imieniu  dyrekcji 
Zespołu Szkół Transportowo-Mechatronicznych zaprosiła  radnych na obchody 
Dnia Patrona, które odbędą się 20.10.2015 roku o godz. 10.30.

Następnie  Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że porządek dzisiejszych 
obrad został wyczerpany.

Poprosiła o powstanie z miejsc i zakończyła obrady poprzez wygłoszenie 
formuły "Zamykam XIII Sesję Rady Powiatu Skarżyskiego".

Godzina zakończenia obrad –17.10

  Protokołował:
 Joanna Wężyk 
                                  

     Przewodnicząca
                         Rady Powiatu Skarżyskiego 
            

            Bożena Bętkowska 
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